

## Zang Zong-Son 張廷瑄



**Zang Zong-Son** (b. 1965) was born in Korea and graduated from Yonsei University and lived in London, Singapore, and Seoul. Based in Hong Kong since 2004, Zang's nomadic way of living in her earlier years ignited a yearning for a sense of belonging, which she ultimately found in the world of painting. In 2007, she started to explore the medium of painting through overseas painting workshops in Europe and the United States. As a perceptual painter, she observes daily life scenes, objects, people, and locations in her neighborhood, and translates them into abstract still-life paintings. She deconstructs the subjects by searching for the perspective where light and unique aura are radiating, in both literal and metaphorical manner, and asks the viewers to look between the imagery and representation beneath the fragmented surfaces. She believes that the mundane objects or close friends, such ordinary yet beautiful events of life radiate unique aura and luminescence; and thus, Zang's abstract landscape paintings and portrait works encapsulate its history and her emotional and physical response to it.

張廷瑄(1965年生於韓國)畢業於延世大學，並曾在倫敦、新加坡和首爾居住，2004年開始長居香港。她早年的遊牧生活激發她尤其嚮往歸屬感，她最終在繪畫中找到慰藉。張氏在 2007年開始她的藝術旅程，她在歐洲和美國的繪畫工作坊探索不同繪畫媒介。作為一個感性的畫家，她喜歡觀察日常生活中的人、事、物，並將這些符號和圖像轉化成靜物畫。她嘗試解構了主體，尋找實際上和喻意上都在閃閃發亮的角度，並邀請觀眾了解碎片化的表面下，暗藏的影像和喻意。她相信不論日常生活的普通物件，或是親朋好友，這些平凡不過，但份外動人的生活瑣碎片段，都散發出獨特的光環和色彩。因此，張氏的抽象風景畫和肖像作品盛載了它自身的過去、張氏的情感和真實反應。

Artist Link: <https://www.solunafineart.com/zang-zong-son>



**Zang Zong-Son 張廷瑄**  
**(b. 1965 in South Korea)**

**Education**

1988 Yonsei University (Seoul, Korea)

**Selected Exhibitions**

- 2022 Gravity 重力, Soluna Fine Art (Sheung Wan, Hong Kong)
- 2021 PRISM, Soluna Fine Art (Sheung Wan, Hong Kong)
- 2020 Between Us (Duo Exhibition), Soluna Fine Art (Sheung Wan, Hong Kong)
- 2018 St Ives School of Painting (St. Ives, Cornwall, England)  
Pennsylvania Academy of Fine Art (PAFA), (Nafplio, Greece)  
Summer program with Stuart Shils
- 2017 New York Studio School (New York, USA)  
Drawing Marathon with Graham Nickson
- 2016 International Center for the Arts (Monte Castello di Vibio, Italy)  
Residency with Martha Armstrong
- 2016 Art Digger (Madrid, Spain)
- 2014 Cullowhee Arts (Cullowhee, North Carolina)  
Painting and collage art shops with Catherine Kehoe, Ken Kewley & Stuart Shils
- 2012-15 Jerusalem Studio School (Civita, Italy)  
Painting workshops with Catherine Kehoe, Sigal Tsabari, Tim Kennedy & Eve  
Mansdorf  
Sangram Majumdar painting workshop
- 2008-11 Studio Escalier (Paris, France)  
Drawing & painting courses with Tim Stotz & Michelle Tully

**Selected Auctions**

- 2022 Autism Partnership Foundations's Charity Gala Dinner (Hong Kong)  
Unexpected Beauty, La Galerie Paris (Central, Hong Kong)
- 2021 Korean Women Association Dinner Gala (Hong Kong)

